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PROTOKÓŁ Nr  29/2015 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 14 grudnia 2015 roku, godz. 1200 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
3. Adam Siczek  - Członek Zarządu  
4. Henryk Słomka  - Członek Zarządu 
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk – Rzecznik Prasowy Starosty 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poinformował, że w sprawach 
różnych zabierze głos pani Joanna Chojnacka Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w Radomiu, na temat dróg.  
 
Innych uwag nie zgłoszono.  
N/w porządek obrad został przez członków Zarządu przyjęty jednogłośnie: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Rozpatrzenie wniosku Nr 32/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w ramach 
otwartego konkursu ofert na finansowe wspieranie zadań publicznych w zakresie 
upowszechniania kultury oraz kultury fizycznej w 2016 roku.  

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na powierzenie prowadzenia punktów 
nieodpłatnej pomocy prawnej organizacji pozarządowej prowadzącej działalność 
pożytku publicznego.  

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 43/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie 

wyrażenia zgody na wystąpienie przez DPS w Jedlance do Polskiej Spółki Gazownictwa 
Oddział w Warszawie z wnioskiem o określenie warunków przyłączenia i wydanie 
taryfowych warunków przyłączenia obiektów DPS w Jedlance do sieci gazowej. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2015 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

wyrażenie zgody na likwidację składników mienia ruchomego zarejestrowanego 
w ewidencji Starostwa Powiatowego w Radomiu, których wykaz zawarty jest w 
protokole Komisji Likwidacyjnej z dnia 7 grudnia 2015r. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 44/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych na terenie miasta i 
gminy Iłża dróg Maziarze Stare – maziarze Nowe, Krzyżanowice Pole, Iłża ul. 
Kampanii Wrześniowej.  
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7. Rozpatrzenie wniosku Nr 43/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

wydatków o kwotę 23.478 złotych w Międzypowiatowym Ośrodku Doskonalenia 
Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży z przeznaczeniem na wykonanie ekspertyzy i 
przeprowadzenie remontu części pomieszczeń budynku Ośrodka.  

 
8. Sprawy różne. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 32/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 
opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na finansowe wspieranie 
zadań publicznych w zakresie upowszechniania kultury oraz kultury fizycznej w 2016 roku.  
 
Wniosek dotyczył powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert oraz określenia 
wysokości środków finansowych na realizację zadań zgłaszanych w ramach otwartego 
konkursu ofert na finansowe wspieranie zadań publicznych w zakresie upowszechniania 
kultury oraz  kultury fizycznej w 2016 roku.  
Proponowany skład Komisji to: 
1. Przewodniczący - Marian Oleszczuk, naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu.  
2. Wiceprzewodniczący -  Marek Jarosz,  członek Zarządu Powiatu Radomskiego. 
3. Członkowie: 

• Włodzimierz Bojarski – z-ca naczelnika Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu, 
•  Bożena Walos – inspektor w Wydziale Promocji i Rozwoju Powiatu, 

• Alfred Świątek – sekretarz Powiatowej Rady Sportu. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr  123/2015 w sprawie 
powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w ramach 
otwartego konkursu ofert na finansowe wspieranie zadań publicznych w zakresie 
upowszechniania kultury oraz kultury fizycznej w 2016 roku. Stanowi ona załącznik Nr 2 
do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 
na powierzenie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej organizacji 
pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego.  
 
Wniosek dotyczył ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na powierzenie prowadzenia 
punktów nieodpłatnej pomocy prawnej organizacji pozarządowej prowadzącej działalność 
pożytku publicznego.  

 Wpłynęło 4 oferty, które spełniały wymogi określone w ustawie o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie oraz ustawie o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz edukacji 
prawnej jak również spełniały kryteria zawarte w otwartym konkursie ofert. Były to: 

• Fundacja TOGATUS PRO BONO, ul. Warmińska 7/1, 10-544 Olsztyn,  
• Stowarzyszenie Inicjatyw Samorządowych, ul. Narutowicza 56a, 20-016 Lublin,  
• Fundacja Promocji Mediacji Prawnej LEX NOSTRA, ul. Sienna 45 lok. 5, 00-121 

Warszawa,  
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• Stowarzyszenie „Bezpieczny Dom”, ul. 1 Maja 57, 25-511 Kielce. 

W rozpatrywanych ofertach wzięte były pod uwagę: zgodność oferowanego zadania  
z priorytetowymi działaniami określonymi w ogłoszeniu konkursu ofert, kompletny opis 
działań oraz realne koszty. Bardzo ważnym kryterium było również doświadczenie  
w wykonywaniu zadań wiążących się z udzielaniem porad prawnych lub informacji 
prawnych, dysponowanie osobami o odpowiednich kwalifikacjach, które będą udzielać 
nieodpłatnej pomocy prawnej, dysponowanie urządzeniami technicznymi oraz dostępem do 
bazy aktów prawnych, a także prawidłowe wykorzystanie środków publicznych oraz 
prowadzenie wymaganej dokumentacji.  
Komisja konkursowa uznała za najkorzystniejszą, ofertę złożoną przez Stowarzyszenie 
Inicjatyw Samorządowych, ul. Narutowicza 56a, 20-016 Lublin, i proponuje powierzenie tej 
organizacji prowadzenie trzech punktów nieodpłatnej pomocy prawnej zlokalizowanych w 
Skaryszewie, Iłży i Zakrzewie.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapytał o trzy pozostałe punkty.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że zgodnie z ustawą umowy musimy 
podpisać do końca roku.  
Dodała, że powiat podpisał porozumienia z Radą Adwokacką i Radą Radcowską w sprawie 
wskazania radców i adwokatów, którzy będą obsługiwać te punkty. Ustawa nakazuje, aby w 
takim punkcie był szef i jego zastępca. Radcowie przysłali informacje kto będzie szefem i 
zastępcą a oprócz tego nazwiska pozostałych radców, którzy będą te punkty obsługiwali. 
Natomiast adwokaci podpisali z nami porozumienie i czekamy na imienny wykaz 
adwokatów, którzy będą tam pracować. Do tej pory takiej informacji nie udzielili. 
Wysłaliśmy monit w tej sprawie, na który nie było odzewu. Następnie dzwoniliśmy, aby się 
dowiedzieć, czy w ogóle są tym zainteresowani. Wiceszef Radomskiej Izby Adwokackiej 
odpowiedział, że lada moment przyślą ten wykaz.  
W umowach zostanie ustalony harmonogram pracy adwokatów i radców prawnych w 
poszczególnych punktach.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska stwierdziła, że w budżecie przyszłorocznym 
zabezpieczone są pieniądze na umowy zlecenia. Jakby się okazało, że to są umowy z 
kancelariami to musiałby być inny paragraf klasyfikacji budżetowej. Czyli byłby problem z 
podpisaniem umów, bo jak 30 grudnia będziemy musieli podpisać umowy, jako usługę to nie 
mamy zabezpieczonych na ten cel pieniędzy w budżecie.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur stwierdziła, że w ustawie jest zapis, że powiat zawiera 
umowy z radcą, czy adwokatem. Umowa powinna zawierać imię i nazwisko, datę i czas 
wykonywania zajęć, informację o rozwiązaniu umowy, itd., natomiast nie ma informacji w 
jakiej formie ona ma być.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że skoro Izba Radcowska przekazała 
listę osób gotowych do pracy to może z nimi podpiszmy umowy i nie czekajmy na 
adwokatów. Jesteśmy odpowiedzialni za organizację tych punktów i umowy muszą być 
podpisane do końca roku.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur stwierdziła, że musimy podzielić te punkty pomiędzy 
adwokatów i radców po 50%. Dodała, że jest przekonana, że adwokaci dostarczą listy i  
podpiszemy umowy do końca roku.  
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Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 124/2015 w sprawie 
rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na powierzenie prowadzenia punktów 
nieodpłatnej pomocy prawnej organizacji pozarządowej prowadzącej działalność 
pożytku publicznego. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 43/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie przez 
DPS w Jedlance do Polskiej Spółki Gazownictwa Oddział w Warszawie z wnioskiem o 
określenie warunków przyłączenia i wydanie taryfowych warunków przyłączenia obiektów 
DPS w Jedlance do sieci gazowej. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenie zgody na wystąpienie przez DPS w Jedlance do Polskiej Spółki 
Gazownictwa Oddział w Warszawie z wnioskiem o określenie warunków przyłączenia i 
wydanie taryfowych warunków przyłączenia obiektów DPS w Jedlance do sieci gazowej.  
Warunki wydane przez PSG określą możliwości, zakres i przewidywany koszt inwestycji, 
której celem będzie budowa przyłącza gazowego przez PSG, punktu gazowego redukcyjno - 
pomiarowego do 10 m3/h oraz zespołu gazowego redukcyjno – pomiarowego powyżej 60 
m3/h przez Dom Pomocy Społecznej w Jedlance. Prawdopodobnie konieczna będzie również 
wymiana części instalacji gazowej na terenie Domu. Wnioski te nie powodują kosztów 
finansowych. 

Koszty inwestycji oszacowane zostaną po dopiero uzyskaniu przez Dom taryfowych 
warunków przyłączenia do sieci gazowej. Warunki będą obowiązywały przez okres 2 lat i nie 
zobowiązują Domu do zawarcia umowy w przypadku, kiedy koszty realizacji inwestycji nie 
uzyskają akceptacji Zarządu i inwestycja nie zostanie wprowadzona do dalszej realizacji.  
Dom Pomocy Społecznej w Jedlance do ogrzewania pomieszczeń i przygotowywania 
posiłków wykorzystuje gaz płynny propan – butan, który jest przechowywany w zbiornikach 
dzierżawionych od dostawcy gazu. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na wystąpienie przez DPS 
w Jedlance do Polskiej Spółki Gazownictwa Oddział w Warszawie z wnioskiem o określenie 
warunków przyłączenia i wydanie taryfowych warunków przyłączenia obiektów DPS w 
Jedlance do sieci gazowej. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2015 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenie zgody na likwidację składników 
mienia ruchomego zarejestrowanego w ewidencji Starostwa Powiatowego w Radomiu, 
których wykaz zawarty jest w protokole Komisji Likwidacyjnej z dnia 7 grudnia 2015r. 
 
Komisja Likwidacyjna powołana Zarządzeniem Starosty Radomskiego po dokonaniu 
oględzin stwierdziła, że przedłożone do likwidacji pozostałe środki trwałe w używaniu, 
zarejestrowane w ewidencji Starostwa Powiatowego w Radomiu są zniszczone, uszkodzone i 
wyeksploatowane  i nie nadają się do dalszego użytkowania a ich naprawa jest nieopłacalna 
lub niemożliwa. 
W związku z powyższym proponuje się zlikwidowanie wymienionych środków poprzez 
fizyczne zniszczenie (potłuczenie, rozbicie) i przekazanie do uprawnionych podmiotów 
zajmujących się składowaniem i utylizacją odpadów. Odpady niebezpieczne w postaci sprzętu 
elektrycznego i elektronicznego zostaną zutylizowane bezpłatnie przez Przedsiębiorstwo 
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Techniczno- Handlowe „Benares” Sp z o.o. z siedzibą w Łodzi na podstawie zawartej 
umowy. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 125/2015 w 
sprawie wyrażenia zgody na likwidację mienia ruchomego będącego na stanie 
ewidencyjnym Starostwa Powiatowego w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 44/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie opinii dotyczącej zaliczenia 
do kategorii dróg gminnych na terenie miasta i gminy Iłża dróg Maziarze Stare – Maziarze 
Nowe, Krzyżanowice Pole, Iłża ul. Kampanii Wrześniowej.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 126/2015 w sprawie 
opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych na terenie miasta i gminy Iłża 
n/w drogi: 1. Maziarze Stare – Maziarze Nowe, 2. Krzyżanowice Pole, 3. Iłża, ul. 
Kampanii Wrześniowej. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  

 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 43/2015 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków o kwotę 23.478 złotych w 
Międzypowiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży z 
przeznaczeniem na wykonanie ekspertyzy i przeprowadzenie remontu części pomieszczeń 
budynku Ośrodka.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia planu wydatków w Międzypowiatowym Ośrodku 
Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży o kwotę 23.478 złotych na 
wykonanie ekspertyzy i przeprowadzenie remontu części pomieszczeń budynku Ośrodka, 
ponieważ w wyniku awarii wodociągowej zostały uszkodzone posadzki, wystąpiły pęknięcia 
ścian i odspojenia w rejonie stropu części budynku. Remont budynku jest ważny z uwagi na 
bezpieczeństwo konstrukcji i wynikające z niego zagrożenie bezpieczeństwa przebywających 
w budynku ludzi. Różnica kwoty wynikająca z przedstawionego kosztorysu a podaną we 
wniosku dyrektora zostanie pokryta z zaoszczędzonych środków MODN. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą z rezerwy ogólnej powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Sprawy różne.  
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
poinformowała, że w 2014 roku były zawarte umowy na regulację stanu prawnego dwóch 
dróg Walentynów – Tomaszów i Klwatka – Bogusławice – Skaryszew. Te zadania przeszły 
do wydatków niewygasających na rok 2015, z terminem realizacji do końca czerwca. 
Wykonawca złożył dokumentację, ale nie spełniała ona wymogów do uzyskania tytułu 
prawnego do tych dróg. Wysłał ją pocztą, gdyby przekazywał ją osobiście to od razu w 
protokole wpisaliby jaką ma wadę. Sprawa jest skomplikowana, ponieważ geodeta nie chce 
tego poprawić.  
Zostało wystosowane do niego pismo z informacją o zamiarze skorzystania z uprawnienia 
wynikającego z art. 636 Kodeksu cywilnego i powierzenia poprawienia, uzupełnienia 
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dokumentacji geodezyjnej innej osobie na jego koszt i niebezpieczeństwa przyjmującego 
zlecenie. Działania te zostaną podjęte w 2016 roku w przypadku nie przystąpienia przez 
obecnego wykonawcę do usunięcia zgłoszonych nieprawidłowości.  
Dodała, że geodeta zlikwidował prowadzenie działalności gospodarczej i gdy nie poprawi tej 
dokumentacji to sprawa trafi do sądu, tym bardziej, że są naliczone wysokie kary z tytułu 
opóźnienia oddania tej dokumentacji. Kary będą narastać dopóki dokumentacja nie zostanie 
poprawiona. Wartość jednej umowy jest na kwotę 70.479 złotych a wysokość kar prawie 
40.000 złotych a drugiej na kwotę 25.300 złotych a kwota kar 15.000 złotych.   
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że zadanie to było w budżecie roku 2014, 
przeszło ono jako wydatki niewygasające na 2015 roku. W sprawozdaniach za 2014 rok 
wykazuje się, że te wydatki zostały już poniesione. A rozliczenie ich jest w 2015 roku. Zatem 
w 2015 roku w budżecie tego zadania nie było. Jeżeli to zadania ma być robione, to musi być 
wprowadzone do budżetu.  
   
Następna sprawa dotyczyła drogi Trablice – Sołtyków.  
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
poinformowała, że jest wyznaczony termin ugody na 16 grudnia br.. Zbierali się już 
trzykrotnie z wykonawcami i z projektantem. PZDP zaproponował, aby podzielić się 
kosztami, tzn. firmy wykonawcze zrobiły podbudowę z MCE a my wzmocnienie.  
Wykonawcy nie wyrazili zgody, żeby uczestniczyć w kosztach naprawy tej drogi, ponieważ 
jak twierdzą zrobili ją zgodnie z dokumentacją projektową. Ale proponują swój sprzęt i 
usługę. W związku z tym, że nie można byłoby tego sprzętu wykorzystać przy naprawie tej 
drogi, istnieje możliwość, żeby zlecić tym firmom utrzymywanie naszych dróg, czyli ścinkę 
poboczy, wykonanie rowów, profilowanie dróg gruntowych, pod pojęciem ugody na 
Sołtyków – Trablice. Na remont drogi Sołtyków – Trablice wydane byłyby środki z bieżącego 
utrzymania, które w jakiś sposób rekompensowaliby sobie, bo mniej wydaliby na bieżące 
utrzymanie innych naszych dróg powiatowych. Dziś albo jutro wykonawcy prześlą nam 
propozycje jaki byłby zakres rzeczowy tych robót. Wtedy po cenach kosztorysów ofertowych 
przeliczy się jaka byłaby to kwota, żeby odpowiednio sprecyzować umowę. Natomiast 
rozmowa z projektantem osobą, która najbardziej zawiniła jest bezsensowna, albowiem mówi, 
że to nie jest problem, bo przecież można to przykryć powierzchniowym utrwaleniem.  
Natomiast z Wójtem Gminy Kowala Tadeuszem Osińskim znaleźli sposób odprowadzenia 
wody, która też częściowo jest powodem niszczenia tej drogi i zalewania mieszkańców. Wójt 
zobowiązał się do tego, że wykupi grunt pod zrobienie rowu odpływowego. Nie wycofał się z 
połowy kosztów jakie miałby ponieść na wzmocnienie konstrukcji tej drogi, ale od tych 
350.000 złotych, które proponuje odjąłby koszty związane z wykupem i wykonaniem rowu 
odpływowego poza pasem drogowym oraz przełożeniem wodociągu, który uniemożliwia 
wykonanie rowu przy drodze, żeby to wszystko prawidłowo funkcjonowało.  
Następnie poinformowała, że chce przełożyć termin ugody z 16 grudnia br. żeby Zarząd miał 
wiedzę i mógł spokojnie podjąć decyzję na jakich zasadach ta ugoda ma być zawarta.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że droga Trablice – Sołtyków została 
wykonana w technologii lżejszej, czy oszczędniejszej niż docelowo powinna być, zawinił 
projektant, bo jakby narzucił od razu warunki takie, że ta droga ma być wybudowana solidnie 
to wtedy od razu kosztowałaby dużo więcej i by się trzymała, natomiast on zaproponował 
technologię słabszą, kosztowało to nas mniej i droga się popsuła. Domagaliśmy się od 
projektanta i od wykonawców, żeby naprawili tę drogę w taki sposób, że my tylko dołożymy 
na wzmocnienie. Ale w tym momencie kiedy wykonawcy mówią, że pokryliby w naturze, 
czyli odrabianiu innymi robotami wartość tego odtworzenia i gdyby wartość tych robót 
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wyceniona przez nas wystarczyła do tego, żeby zlecić innej firmie wykonania tego zadania, to 
w porządku, ale jeśli nie, to może lepiej iść do sądu. 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
stwierdziła, że 90% winy jest projektanta. Nie możemy w stosunku do projektanta wystąpić z 
żadnym roszczeniem, bo projektant nie wykonywał dokumentacji na naszą rzecz. Tylko na 
rzecz gminy a gmina nie jest zainteresowana procesem z projektantem. 
Wykonawcy zrobili robotę zgodnie  z projektem.  
 
Następnie Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna 
Chojnacka poinformowała, że ostatnio gminy występują do nas z prośbą o podpisanie 
porozumień, bo chcą składać wnioski o środki z PROW.  Chodzi o to, że w porozumieniu 
zobowiązywalibyśmy się do realizowania zakresu robót na naszych drogach, przy tych 
drogach, które gmina będzie wykonywać. Gmina Zakrzew wystąpiła o 3 swoje drogi, które 
dochodzą do naszych dróg w Jaszowicach, przy Taczowskiej Woli i przy Dąbrówce. Jeśli 
chodzi o Dąbrówkę to mamy sprawę jasną, bo w następnym roku będzie ona realizowana w 
ramach Narodowego Programu. Taczów – Taczówek – Milejowice mamy środki na 
dokumentację na rok przyszły a okres realizacji na 2018 rok a w Jaszowicach robiliśmy w 
tym roku chodnik.  
Podpisując porozumienie zobowiązujemy się do wykonania naszych zadań w określonych 
latach. Mamy je w WPF oprócz Jaszowic.  
Wyjaśniała, że pomoc finansowa w ramach PROW-u nie wchodzi w rachubę. Gmina dostaje 
punkt za to, że włącza się do drogi powiatowej, na której też będą wykonywane prace 
związane z przebudową, w związku z czym poprawia się układ komunikacyjny zarówno drogi 
gminnej jak i powiatowej. Ale nie może być to wkład finansowy tylko faktycznie przebudowa 
drogi gminnej i powiatowej. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że gmina może nam udzielić pomocy 
finansowej a my za te pieniądze wykonany kawałek drogi w Jaszowicach.  
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
poinformowała, że powiat również w ramach PROW chce złożyć wnioski na dwie drogi 
Walentynów – Tomaszów i na Sucha – Męciszów. Mamy zrobione już kosztorysy i będziemy 
występować do gmin z zapytaniem o liczbę mieszkańców, o bezrobocie, czy będą robić swoje 
drogi gminne w tym układzie, żeby mieć dane do wniosków. Wnioski musimy złożyć do 12 
stycznia. 
 
Innych spraw nie zgłoszono.  
   
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 29 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1425. 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      
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2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….……………………….                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           


